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Képviselőcsoport] a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért toboroznak, ha nincs felvétel?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A közelmúltban lefolytatott csapatlátogatásaink során azt tapasztaltuk, hogy szerte az országban - de
különös tekintettel a keleti megyékben - a vártnál is nagyobb érdeklődés van a szerződéses katonai
szolgálat iránt. Ez a növekvő munkanélküliségen, és a súlyosbodó megélhetési gondokon kívül azért is
alakult így, mert a Honvédelmi Minisztérium intenzív toborzókampányt folytat . Számos visszajelzés
érkezett arról, hogy a szerződéses katonának jelentkezőket azzal áltatják, hogy kiértesítik őket a
bevonulás rendjéről . Azonban még az orvosi vizsgálatig sem jutnak el, így a katonai szolgálathoz
szükséges adatbázis sem jön létre . Ugyanakkor mély csalódás uralkodik el azokon, akiket
jelentkezésük ellenére, meg sem szólítják. Így a toborzásba ölt százmilliók ellenkező hatást váltanak
ki .

Mindezekre figyelemmel, kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . Mennyi pénzt terveznek fordítani toborzásra a 2005 . évben?

2. A toborzási feladat-együttes elvégzéséhez igénybe veszik-e a vállalkozási szférát, és azok
összességében a toborzásra fordított pénz hány százalékát kapják?

3 . Hány toborzó rendezvényt tartanak meg mindebből?

4. Hányan jelentkeztek az idén azzal a szándékkal, hogy vállalják a szerződéses katonai
szolgálatot?

5 . Hány embert vettek fel a hadsereg kötelékébe az idén szerződéses katonának?
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